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Vážení spoluobčané, milí přátelé, 
ukončili jsme astronomické léto a vstoupili do třetí dekády letošního roku, do                       

období barevného podzimu, mlhavých rán a dnů krásného babího léta. Děti zdárně                       
zahájily školní rok a chvilku pobyly ve školních lavicích, než byly tentokrát i první                           
stupně škol uzavřeny. Vím, že čísla pozitivních jsou stále vyšší, ale uzavření škol                         
našeho typu s 16 žáky bylo dle mého názoru zbytečné. Snad budou všechna tato                           
opatření účinná a budeme se konečně moci vrátit ke všem našim aktivitám a                         
normálnímu životu. Nejenom mě je moc líto, že se v letošním roce s Vámi již bohužel                               
nebudeme moci setkat ani na srazu seniorů, vánočním rozsvícení stromů, vánočních                     
trzích nebo kavárně. Všichni jsme se těšili na přípravu, nácvik a samotné programy,                         
které jsme si i pro letošní rok připravili, ale v současné době musíme dodržovat                           
nařízení tak, aby se celá situace v naší zemi zlepšila a co nejdříve se vrátila do                               
běžných kolejí. A já věřím, že i tuto neobvyklou situaci zase společně a úspěšně                           
zvládneme. 

Vážení přátele, ze srdce Vám v této těžké době přeji především pevné zdraví,                         
hodně dobré nálady a alespoň trochu pohodové podzimní dny.   

Pavlína Nováková, starostka 

Skála v ranním slunci.   
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V mezidobí malého rozvolnění vydaných nařízení, po dlouhých školních                 

prázdninách přivítali 1. září školáky a školčátka ve svých učebnách klauni Petr a                         
Lucka. Venku bylo hodně uplakané a deštivé počastí, ale klauni formou divadelní                       
scénky naplněnou veselou náladou a písničkou u dětí vykouzlili úsměv na tváři.                       
Každého žáčka osobně uvítali a předali mu dárečky a balónek s počátečním                       
písmenkem svého jména. Do první třídy letos usedli tři prvňáčci - Nikolas, Adam a                           
Matyáš. Krásný uvítací program klauni zakončili písničkou a tancem, do kterého se                       
všichni žáci zapojili. I když těm nejstarším dětské hrátky připadaly pro ně již trochu                           
nevhodné. Za krásný a pestrý program patří poděkování Lucii Slavětínské a Petru                       
Cvanigovi. 
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V sobotu 12. září. za krásného slunného počasí se u horního rybníku v Cejli konaly                             
tradiční rybářské závody. Tentokrát pouze pro členy rybářského spolku a zájemce z                       
Cejle. Ze 17-ti registrovaných soutěžících vidělo úlovek 6 rybářů. Krásné třetí místo                       
obsadil František Zlatuška s celkovými 135 cm, na druhém místě se umístil se 192 cm                             
ostřílený Jaroslav Šimek, kterému se zároveň podařilo chytit největší úlovek dne a to                         
60 cm amura. První zlatá příčka patřila Petru Šimkovi, který zasekl háček hned v                           
prvních minutách po nahození a s celkovými 258 cm zvítězil. Ze zbylých šťastlivců                         
nachytali Petr Prokop 131 cm, Kačka 41 cm a Luďa 22 cm. Závod byl zakončen                             
příjemným posezením s ochutnávkou rybích dobrot od Lubana a úžasným západem                     
slunce nad hladinou našeho rybníka. Tak zase za rok Petrův zdar a poděkování všem                           
organizátorům. 
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